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IDRÆTSUDVALGSMØDE 

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,  

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 

 
Mødedato: 29-01-2024 
 
Mødelokale: Lokale M2.1 
 
Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Stine Munkholm Jespersen (SR), Rasmus 
Wrang Andresen (Lommeulken), Teis Nørgaard (JAI-H), Sara Hai Abildtrup (ASV), Anders 
Vang Bjerrum (Aarhus Adventure).  
 
AU-Sport: Johan Obenhausen Selmer, Kathrine Lysdahl.  
 
Fraværende: Sara Hai Abildtrup (ASV) 
 
Dagsorden 
 
Formalia 

1. Godkendelse af dagsorden.  
2. Godkendelse af referat fra sidst.  

 
Oplæg 

1. Oplæg ved Kaspar Pedersen fra DGI Østjylland #Gamechanger DGI - inklusion af 
LGBTI+ personer i idræt (Kathrine) 

a. Vi havde besøg af Kaspar Pedersen fra DGI Østjylland, som fortalte om 
projektet #Gamechanger. Projektet lægger fokus på inklusion af LGBTI+ 
personer i idræt og tilbyder forskellige værktøjer til, hvordan denne inklusion 
kan foregå.  Dette kan ske i form af f.eks. workshops og oplæg.  

b. Vi ønsker i AU-Sport at gøre ovenstående tilbud tilgængeligt for vores 
foreninger og vi vil arbejde på at lave et fælles oplæg til de foreninger, der 
kunne have gavn af tilbuddet.  

c. Yderligere vil vi kontakte Københavns Studenter Idræt (KSI). KSI har igangsat 
en survey blandt deres medlemmer for at belyse, hvorvidt der er et problem 
med inklusionen af LGBTI+ personer. Vi ønsker at sende en lignende survey 
ud til vores foreninger.  
 

Information 
1. Opdatering på AUS Surf tur i påsken 2024 (Kathrine) 

a. Vi har udsolgt på vores surf tur til Marokko i påsken. Vi sender 16 deltagere 
afsted. Der er stadig 4 piger, som gerne vil deltage og De Brede Planker 
undersøger, om det kan lade sig gøre.   

b. Rasmus (Lommeulken) efterspørger en samlet pakke eller mere information 
angående fly og flybilletter. Dette er noteret til næste års surf tur.  
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c. Kathrine (AU-Sport) laver en facebookgruppe til alle deltagerne, så de kan 
aftale praktiske ting vedrørende rejsen.  

2. Information vedrørende DSFI-ansvarlig 2024 (Kathrine) 
a. Vi har ansat Ronja Engstad Poulsen som DSFI-ansvarlig igen.  
b. Ansat fra d. 1. marts 2024.  

3. Billard (Johan)  
a. Billardklubben ”Fluen” vil gerne have flere studerende i deres klub. Klubben 

råder over16 billardborde og deres eget værtshus og ligger ved 
Vanggaardscentret.  

b. Klubben vil gerne tilbyde fire datoer i februar (d. 15 og 16. og 22. og 23.), 
hvor de inviterer til åbent hus fra klokken 15-23.  

c. Hvis vi synes, at det er fedt, vil de gerne lave et samarbejde med os, hvor de 
vil tilbyde et billigt kontingent på 50 kroner om måneden for studerende.  

d. Kathrine (AU-Sport) sørger for at reklamere for klubbens åbent hus 
arrangement på AU-Sports sociale platforme.  

4. Kort orientering om økonomien (Erik) 
a. Der er blevet sendt årlig støtte ud til klubberne. Efter at vi har betalt alle 

udgifter der vedrører 2023, har vi 300.000 kroner i kassen.  
b. Vi har fået 209.000 kroner fra DSFI. Vi er derfor ved at være på rette kurs igen.  
c. Vi møder frem med et betragteligt overskud fra 2023.  

5. Overgang til brug af AU Sport i stedet for AUS (Erik) 
a. I de bankoverførsler, der er sendt ud, har Erik brugt betegnelsen AU-Sport.  
b. Vi skal gøre et eller andet for at signalere, at vi nu omtaler os AU-Sport i 

stedet for AUS.  
c. Vi skal begynde at skildre det i vores branding på AU-Sports sociale 

platforme.  
d. Kathrine og Johan vil se nærmere på vores grafiske materiale.  

6. Besøg af ildsjæle fra Møllevangen (Erik) 
a. For et par år siden fik AU-Sport besøg af et par ildsjæle fra Møllevangen. De 

har kontaktet Erik igen og fortalt, at de har ambitiøse planer om at lave et 
multihus med plads til sportslig aktiviteter osv. Det er lykkes dem at få nogle 
penge af kommunens anlægspulje.  

b. Erik skal mødes med en af disse for at drøfte mulige tiltag. Erik vil i den 
forbindelse fortælle, at vores foreninger er stærkt interesseret i faciliteterne, 
såfremt det er til at betale.  

c. Vi vender tilbage til dette ved næste IU-møde.  
 
Diskussion/beslutninger 

1. Forespørgsel fra Akademisk Badminton Klub vedrørende sponsorater (Kathrine) 
a. Er der politikker for, hvad klubben må sponsorere med til vores (studiemesse 

og DSFI) arrangementer?  
b. Vi mener ikke, at det er smart med større bannere til studiemesse 

arrangementer. Dette må klubben drøfte med arrangørerne af studiemessen 
og DSFI. 

c. Vi mener, at det er helt okay med reklame på f.eks. trøjer.  
2. Samarbejde med Sædbank Born? (Kathrine) 

a. Vi beder Sædbank Born om at kontakte vores foreninger selv.  
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Afrunding 
1. Eventuelt  

a. Spørgsmål fra Teis (JAI-Håndbold) - Han stopper i bestyrelsen i JAI-Håndbold 
til marts, men bliver i IU indtil repræsentantskabsmødet til maj.  

b. Det er Stines (SR) sidste møde i dag. Der kommer en ny repræsentant.  
2. Næste IU-møde 

a. Mandag d. 4. marts klokken 18.00.  
 
 


